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‘Alsof ze de
stekker uit de
club trekken’

‘Alsof ze d
BUITENSPORTACCOMMODATIE

door Angela Janssens

K

Sportend Beesel is woest,
nu B en W verder willen
met één buitensportaccom-
modatie voor de hele ge-
meente. VV Bieslo: „Dit is
niet bespreekbaar.”

K orfbalclub Roka, die sa-
men met VV Bieslo ge-
bruikmaakt van sport-
park De Solberg in Bee-

sel-dorp, is met stomheid geslagen.
Letterlijk. De club heeft geen woor-
den voor het plan van het college
van burgemeester en wethouders:
één buitensportaccommodatie in
plaats van de huidige twee in Reu-
ver en Beesel, op een niet nader ge-
noemde plek ergens in de gemeen-
te Beesel. De (nieuwe) sportvelden
zijn dan niet alleen voor Roka en
Bieslo, maar ook voor de voetbal-
lers van VV Reuver en de hand-
boogschieters van de Grensschut-
ters. Die laatste twee clubs hebben
nu nog hun eigen sportpark:
Dijckerhof in Reuver.
De Beeselse korfballers waren tot
afgelopen week in de veronderstel-
ling dat ze samen met de gemeente
en met VV Bieslo werkten aan een
plan dat uiteindelijk op ver- of
nieuwbouw van hun eigen verou-
derde Solberg zou uitdraaien. Dat
het college nu Dijckerhof en Sol-
berg wil laten samensmelten tot
– zeg maar – iets van ‘Soldijck’... het
korfbalbestuur heeft er gewoon
geen woorden voor. „We zijn totaal
verrast”, is alles wat Diana der Kin-
deren van Roka kan uitbrengen.
André Lemmen, voorzitter van VV

Bieslo is teleurgesteld en boos. „Tij-
dens de eerste gesprekken over pro-
blemen met onze verouderde ac-
commodatie is ons gevraagd of de
geesten rijp zijn voor zo’n construc-
tie: alle clubs op één terrein. We
zeiden toen: ‘nee’. Daarop hebben
we tweeënhalf jaar met de gemeen-
te gewerkt aan een andere oplos-
sing: opknappen, of nieuwbouw
van de Solberg. En nu komt het col-
lege ineens met dit plan.”
De Bieslo-voorzitter heeft al veel
boze reacties van leden gehad, zegt
hij. „En van onze ruim honderd
vrijwilligers. Samen met Roka zijn
we goed voor zo’n vijfhonderd
sporters. Ook maken de basisscho-
len en ouderen van ons dorp ge-
bruik van de Solberg. Moet dat alle-
maal weg uit Beesel? Dat is toch
niet goed voor ons dorp? En wat
onze clubs betreft: het voelt alsof
het gemeentebestuur er de stekker
uit trekt.”
Bij VV Reuver wordt in soortgelij-
ke bewoordingen gesproken. Ook
deze club voelt er niets voor om
met onder meer de voetballers uit
Beesel één accommodatie te delen.
„VV Reuver zet in op het behoud
van de eigen locatie sportpark
Dijckerhof,” meldt voorzitter Geert
Teunissen. „We hebben Dijckerhof
pas geleden nog met hulp van de
gemeente en met eigen inzet kun-
nen uitbreiden en moderniseren.
De stap richting renovatie van de
oude kleedlokalen is al gezet.”
Louis Sanders van handboogvereni-
ging Reuver is de enige die niet als
door een wesp gestoken reageert.
„Ons maakt het niet zo veel uit.
We zitten prima op Dijckerhof. Of
we onze stek nu met twee, vier of
vijf clubs moeten delen, het is ons
om het even. De gemeente mag
ons gebouw best verplaatsen.”


